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Fusering omroepen 

Lokale media zoals Omroep Centraal en het Gemerts Nieuwsblad hebben een 
belangrijke rol binnen onze gemeente, zij brengen de gemeente en de politiek dichter 
bij de burger. Onder andere met betrekking tot publicatie van gemeentelijke plannen 
en mededelingen. Ook kunnen onze inwoners middels deze media onze commissie- 
en raadsvergaderingen volgen. 
 
Het CDA is van mening dat we in Gemert-Bakel zeer trots mogen zijn op Omroep 
Centraal en haar vrijwilligers, met name de diverse tv reportages worden bijzonder 
goed gevolgd en gewaardeerd door onze inwoners met name ook door onze 
ouderen (met name ook in deze corona tijden). 

In het Eindhovens Dagblad van 11 Februari jongstleden stond een artikel over 
fusering van Omroep Centraal en Omroep Kontakt. 
Evenals de vrijwilligers van Omroep Centraal maken wij ons grote zorgen over wat 
deze fusie zal betekenen voor met name het huidige tv aanbod van Omroep Centraal 
voor Gemert-Bakel. De kracht van deze omroep zit hem in de lokale berichtgeving en 
reportages. Als de fusering o.a. betekend dat de focus meer komt te liggen op 
regionale dan op de lokale berichtgeving en reportages dan zien wij als CDA daar 
geen meerwaarde in en zijn we bang dat we iets moois gaan verliezen voor Gemert-
Bakel. Voor lokale berichtgeving hebben we Omroep Brabant al, de kracht van 
Omroep Centraal zit hem juist in het lokale. 

 

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het college: 

- Is het college op de hoogte van deze ontwikkelingen? 
 

- Welke consequenties heeft deze fusering voor de gemeente en onze 
inwoners,  
bijvoorbeeld met betrekking tot de uitzendingen van onze commissie- en 
raadsvergaderingen? 
 
 

- Kan het college aangeven welke gevolgen dit heeft voor de subsidies en 
vergoedingen welke nu betaald worden aan Omroep Centraal en geheel ten 
goede komen aan Omroep Centraal? 



  
- Komen deze subsidies en vergoedingen na de fusering straks nog geheel ten 

goede aan (de voormalige) Omroep Centraal en de bijbehorende 
medewerkers of verdwijnen deze bedragen straks in de grote pot van de 
nieuwe omroep waarbij het de vraag is welke gedeelte besteed wordt ten 
behoeve (de inwoners) van Gemert-Bakel? 
 

- Deelt het college onze mening dat de kracht van Omroep Centraal juist in de 
lokale verslaglegging zit en een nieuwe omroep met meer regionale 
berichtgeving geen meerwaarde heeft ten opzicht van nu? 
 

- Wij vragen het college om zo spoedig mogelijk het gesprek aan te gaan met 
de vrijwilligers van Omroep Centraal en de bestuurders van de nieuwe 
gefuseerde omroep met als voornaamste doel dat de huidige vorm van lokale 
berichtgeving en reportages behouden blijft. En daarbij duidelijk aan te geven 
dat een nieuwe opzet van meer regionale programmering geen meerwaarde 
heeft voor Gemert-Bakel en dat we hiermee hopelijk ook voorkomen dat de 
huidige vrijwilligers verloren gaan voor de lokale omroep. 
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